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1e	  termijn	  raad,	  6	  nov.	  2014	  

Voorzitter,	  

Laat	  ik	  ook	  dit	  jaar	  deze	  begroting	  te	  beginnen	  met	  u,	  het	  college	  en	  de	  
ambtenaren	  van	  de	  gemeente	  Venlo	  te	  bedanken	  voor	  het	  werk	  wat	  zij	  doen.	  
Hoewel	  de	  SP	  het	  zeker	  niet	  altijd	  met	  het	  gevoerde	  beleid	  eens	  is,	  respecteren	  
we	  de	  inzet	  voor	  onze	  gemeente	  zeer.	  	  

Daarnaast	  wil	  ik	  het	  college	  dank	  zeggen	  voor	  de	  toezeggingen	  als	  het	  gaat	  om	  
een	  regionaal	  grondbedrijf	  en	  het	  zichtbaar	  maken	  van	  de	  besteding	  van	  de	  
gelden	  voor	  de	  decentralisatie.	  Twee	  stevige	  dossiers	  waarover	  we	  zeker	  nog	  vaak	  
debatten	  over	  zullen	  voeren	  in	  deze	  raad.	  	  

De	  SP	  is	  blij	  dat	  het	  college	  goed	  geluisterd	  heeft	  naar	  onze	  argumenten,	  we	  
nodigen	  u	  van	  harte	  uit	  dat	  vaker	  te	  doen.	  	  

In	  maart	  is	  een	  nieuwe	  gemeenteraad	  gekozen.	  Een	  gemeenteraad	  die	  een	  aantal	  
belangrijke	  opdrachten	  heeft.	  Nog	  niet	  de	  helft	  van	  de	  kiesgerechtigden	  in	  Venlo	  
ging	  naar	  de	  stembus.	  Als	  ik	  daar	  mensen	  over	  spreek	  is	  het	  antwoord	  vaak:	  "Het	  
helpt	  toch	  niet.	  Ze	  zitten	  er	  enkel	  en	  alleen	  voor	  zichzelf".	  En	  als	  we	  kijken	  naar	  de	  
zaken	  die	  mensen	  bezighouden	  dan	  begrijp	  ik	  dat	  ook	  wel.	  Zeker	  als	  onze	  
gemeente	  de	  laatste	  tijd	  nog	  eens	  in	  de	  landelijke	  media	  een	  aantal	  keren	  op	  een	  
negatieve	  manier	  voorbijkomt.	  	  Mede	  ook	  omdat	  het	  college	  en	  de	  coalitie	  de	  
regie	  op	  diverse	  dossiers	  volledig	  kwijt	  lijkt	  te	  zijn.	  

Neem	  de	  uitzending	  van	  Nieuwsuur	  op	  25	  augustus	  van	  dit	  jaar.	  In	  haar	  zoektocht	  
over	  hoe	  de	  overgang	  van	  de	  zorg	  naar	  de	  gemeenten	  verliep	  kwam	  de	  redactie	  
van	  het	  tv-‐programma	  uit	  bij	  de	  heer	  van	  Beek	  uit	  Venlo.	  Respectabele	  leeftijd	  van	  
92	  jaar	  en	  nog	  op	  zichzelf	  wonend	  dankzij	  de	  hulp	  van	  zijn	  dochter.	  De	  man	  droeg	  
een	  alarmknop	  die	  hij	  had	  	  gekregen	  maar	  wist	  niet	  hoe	  daar	  mee	  om	  te	  gaan.	  
Zelfs	  voor	  een	  leek	  was	  duidelijk	  dat	  deze	  man	  een	  rustig	  levenseinde	  verdiende	  in	  
een	  verzorgende	  omgeving	  waarbij	  meer	  dan	  alleen	  mantelzorg	  voor	  hem	  
aanwezig	  was.	  	  

Het	  programma	  schetste	  vervolgens	  een	  treurige	  weg	  door	  een	  bureaucratisch	  
gedrocht	  waarbij	  de	  dood	  van	  deze	  oude	  heer	  sneller	  daar	  was	  dan	  een	  plek	  in	  
een	  verpleeg-‐	  of	  verzorgingshuis.	  De	  staatssecretaris	  was	  aanwezig	  in	  de	  studio	  en	  
repeteerde	  maar	  dat	  het	  ging	  om	  een	  incident.	  De	  media	  en	  politiek	  moesten	  niet	  
zo	  op	  de	  loop	  gaan	  met	  incidenten	  zo	  betoogde	  hij.	  Kijkende	  naar	  de	  draaiende	  
staatssecretaris	  schaamde	  ik	  me	  dat	  op	  deze	  manier	  met	  oudere	  mensen	  wordt	  



	  

	  

omgegaan	  in	  onze	  gemeente.	  De	  presentator	  had	  kennelijk	  hetzelfde	  gevoel	  
omdat	  hij	  de	  staatsecretaris	  op	  een	  bepaald	  moment	  toebeet:	  "in	  gelul	  kun	  je	  niet	  
wonen",	  einde	  citaat.	  	  

Het	  nieuwe	  adagium	  van	  sommige	  politici	  lijkt	  te	  zijn	  dat	  we	  het	  niet	  over	  
incidenten	  mogen	  hebben.	  Politici	  die	  dit	  zeggen	  willen	  kennelijk	  niet	  praten	  over	  
mensen	  zoals	  Jan.	  	  

Jan	  is	  een	  kort	  geleden	  werkloos	  geraakte	  vrachtwagenchauffeur	  die	  met	  lede	  
ogen	  toeziet	  hoe	  zijn	  oude	  werkgever	  de	  vrachtwagens	  op	  Tsjechisch	  kenteken	  
heeft	  gezet	  en	  de	  vakbekwame	  chauffeurs	  verving	  door	  mensen	  uit	  Litouwen.	  	  

Diezelfde	  politici	  willen	  niet	  dat	  ik	  praat	  over	  Samir	  wiens	  vader	  naar	  Nederland	  
toekwam	  als	  arbeidsmigrant	  met	  de	  droom	  een	  betere	  toekomst	  voor	  zijn	  
kinderen.	  Samir	  die	  zich	  nu	  zorgen	  maakt	  over	  zijn	  kinderen	  die	  geen	  werk	  kunnen	  
krijgen.	  Niet	  alleen	  vanwege	  hun	  buitenlandse	  achternaam	  op	  hun	  sollicitatiebrief,	  
of	  hun	  Marokkaanse	  paspoort	  maar	  ook	  omdat	  arbeidsmigranten	  uit	  midden-‐	  en	  
oost-‐Europa	  goedkoper	  zijn.	  	  

Samir	  maakt	  zich	  zorgen	  over	  de	  negatieve	  invloed	  van	  media	  op	  zijn	  kinderen.	  	  
Hoe	  voorkomt	  hij	  dat	  bijvoorbeeld	  de	  Jihad	  een	  beter	  perspectief	  voor	  hen	  lijkt	  
dan	  de	  Nederlandse	  samenleving?	  	  

Ik	  mag	  het	  dan	  ook	  niet	  hebben	  over	  de	  Poolse	  Katharina	  die	  in	  het	  buitengebied	  
woont	  in	  een	  bedrijfswoning	  met	  nog	  dertig	  andere	  arbeidsmigranten.	  De	  enige	  
privacy	  is	  het	  laatje	  van	  haar	  nachtkastje.	  Ze	  maakt	  zich	  zorgen	  over	  de	  
uitzichtloze	  sleur	  en	  het	  toenemende	  geweld	  in	  het	  huis	  na	  de	  lange	  dagen	  
werken	  voor	  een	  klein	  loon,	  althans	  dat	  wat	  overblijft	  na	  aftrek	  van	  alle	  kosten,	  
premies	  en	  vooral	  de	  huur	  aan	  de	  werkgever.	  	  

Dit	  zijn	  allemaal	  mensen	  die	  er	  toe	  doen.	  Mensen	  die	  achter	  de	  cijfertjes	  van	  deze	  
begroting	  schuil	  gaan.	  Mensen	  die	  zich	  inderdaad	  zorgen	  maken.	  En	  ik	  ga	  het	  dan	  
ook	  niet	  alleen	  hebben	  over	  de	  cijfers	  maar	  ook	  over	  mensen.	  Mensen	  die	  in	  deze	  
voorbeelden	  specifieke	  	  problemen	  kennen.	  	  

Zij	  hebben	  weinig	  aan	  een	  overheid	  die	  alleen	  loslaat	  in	  vertrouwen.	  Zij	  	  zoeken	  in	  
de	  moderne	  samenleving	  opnieuw	  perspectief.	  Wij	  kunnen	  niet	  loslaten	  in	  
vertrouwen	  als	  we	  zelf	  dat	  vertrouwen	  niet	  als	  lokale	  overheid	  genieten.	  Dan	  is	  
het	  gewoon	  verhultaal	  voor	  bezuinigingen,	  en	  de	  mensen	  in	  onze	  gemeente	  
weten	  dat	  heel	  erg	  goed.	  	  	  



	  

	  

Het	  perspectief	  voor	  veel	  mensen	  om	  bij	  te	  dragen	  aan	  de	  samenleving	  is	  werk.	  En	  
ja,	  ook	  de	  SP	  snapt	  dat	  de	  arbeidsmarkt	  veranderd	  is.	  Maar	  ze	  is	  ook	  veranderd	  
omdat	  met	  name	  grotere	  bedrijven	  misbruik	  hebben	  gemaakt	  van	  de	  crisis.	  	  

Wij	  weten	  als	  geen	  ander	  dat	  er	  door	  politici	  een	  Europa	  is	  geschapen	  waarin	  we	  
concurrentie	  op	  arbeidsvoorwaarden	  toestaan.	  Dat	  we	  migrantenstromen	  zien	  
waarbij	  kennis	  in	  midden-‐	  en	  oost-‐Europa	  verloren	  gaat	  omdat	  mensen	  naar	  
onder	  meer	  Venlo	  vertrekken.	  	  

En	  wat	  doet	  deze	  regio	  terug	  voor	  die	  gemeenschappen?	  Het	  antwoord	  is	  simpel:	  
niets,	  helemaal	  niets.	  	  
	  

We	  zijn	  tot	  een	  Venlo	  gekomen	  waar	  lager	  geschoolden	  niet	  meer	  aan	  de	  bak	  
komen	  omdat	  hun	  werk	  door	  arbeidsmigranten	  wordt	  ingevuld.	  Een	  vergeten	  
groep	  die	  wordt	  weggezet	  als	  mensen	  die	  niet	  mee	  willen	  doen.	  Het	  is	  niet	  
vreemd	  dat	  die	  mensen	  dan	  klaar	  zijn	  met	  de	  politiek.	  	  

Zeker	  als	  wij	  lokaal	  al	  niet	  in	  staat	  zijn	  fatsoenlijk	  onze	  wegen	  en	  het	  groen	  te	  
onderhouden.	  Een	  bibliotheek	  naar	  behoren	  in	  stand	  te	  houden.	  Als	  wij	  willen	  
bezuinigen	  op	  de	  lokale	  omroep,	  maar	  diezelfde	  bezuiniging	  net	  zo	  makkelijk	  weer	  
terugdraaien	  nu	  blijkt	  dat	  de	  omroep	  het	  financieel	  niet	  meer	  trekt.	  	  

Voor	  dit	  scenario	  waarschuwden	  we	  bij	  de	  kadernota	  al	  [motie	  oppositie	  28	  
mei	  2014,	  verworpen	  door	  coalitie],	  fijn	  dat	  het	  college	  dit	  nu	  ook	  beaamt.	  
Maar	  dat	  had	  ze	  al	  kunnen	  bevroeden	  want	  de	  omroep	  gaf	  in	  het	  voorjaar	  
al	  haar	  situatie	  aan	  en	  een	  adviesbureau	  benadrukte	  het	  onlangs	  nog,	  
waarop	  uw	  college	  de	  verstrekte	  lening	  versoepelde.	  	  

Wat	  voor	  signaal	  geven	  we	  met	  deze	  gang	  van	  zaken	  af?	  Is	  dit	  politieke	  handjeklap	  
of	  een	  vlaag	  van	  bestuurlijk	  realisme?	  Is	  dit	  behoorlijk	  bestuur,	  kunnen	  andere	  
bezuinigingen	  net	  zo	  makkelijk	  omgebogen	  worden?	  	  

Als	  dan	  gelijktijdig	  de	  nieuwe	  coalitie	  enkel	  om	  partijpolitieke	  redenen	  een	  
wethouder	  te	  veel	  in	  haar	  college	  opneemt	  dan	  vragen	  mensen	  zicht	  terecht	  af:	  
"Waarom	  mag	  het	  geld	  wel	  daar	  naar	  toe?"	  
	  

Voorzitter,	  het	  kan	  anders.	  

Natuurlijk	  zijn	  we	  voor	  veel	  zaken	  afhankelijk	  van	  de	  landelijke	  overheid.	  Maar	  
waarom	  zet	  Venlo	  haar	  handhavers	  niet	  nadrukkelijker	  in	  op	  gedegen	  huisvesting	  



	  

	  

van	  arbeidsmigranten?	  Waarom	  spreken	  we	  ondernemingen	  niet	  aan	  die	  
productie	  of	  productiemiddelen	  naar	  het	  buitenland	  willen	  verplaatsen	  of	  juist	  
goedkopere	  arbeid	  uit	  het	  buitenland	  willen	  aantrekken?	  We	  hebben	  daar	  meer	  
dan	  genoeg	  wethouders	  voor	  zou	  ik	  zeggen.	  	  

Je	  kunt	  de	  arbeidsmarkt	  in	  deze	  regio	  niet	  loslaten	  in	  vertrouwen	  zonder	  ook	  toe	  
te	  geven	  dat	  dit	  ten	  koste	  gaat	  van	  mensen	  die	  nu	  een	  beschermde	  werkplek	  
hebben	  of	  de	  lager	  opgeleiden.	  Werk	  samen	  met	  het	  midden-‐	  en	  kleinbedrijf	  aan	  
en	  gedegen	  plan	  in	  dit	  kader.	  Inclusief	  stageplaatsen	  voor	  met	  name	  leerlingen	  in	  
het	  speciaal	  onderwijs,	  VMBO	  en	  MBO.	  	  	  

Voor	  de	  SP	  zou	  werkgelegenheid	  eenmalig	  kunnen	  worden	  aangejaagd	  door	  eens	  
kritisch	  te	  kijken	  naar	  de	  kredieten	  en	  dat	  wat	  vaststaat	  eenmalig	  in	  te	  zetten	  voor	  
groen-‐	  en	  wegenonderhoud.	  Door	  lokale	  bedrijven	  uitgevoerd	  natuurlijk.	  	  

Kijk	  ook	  kritisch	  naar	  de	  opbrengst	  van	  VenloPartners,	  wat	  leveren	  al	  die	  
investeringen	  in	  netwerken	  ons	  op?	  Hoe	  meten	  we	  de	  meerwaarde	  van	  een	  
dergelijke	  organisatie	  voor	  onze	  stad?	  Als	  dat	  niet	  duidelijk	  is	  dan	  is	  dat	  redenen	  
voor	  de	  SP	  om	  kritisch	  te	  kijken	  naar	  het	  geld	  dat	  naar	  zo’n	  organisatie	  toe	  gaat.	  	  

Natuurlijk	  moeten	  wij	  proberen	  zoveel	  mogelijk	  mensen	  naar	  Venlo	  te	  halen	  om	  te	  
genieten	  van	  onze	  cultuur	  en	  al	  dat	  mooie	  dat	  Venlo	  te	  bieden	  heeft.	  Maar	  hoe	  
verhoudt	  zich	  dat	  als	  we	  niet	  eens	  in	  staat	  zijn	  om	  een	  carillon	  in	  stand	  te	  houden?	  
Of	  is	  het	  college	  van	  mening	  dat	  het	  carillon	  geen	  toegevoegde	  waarde	  heeft?	  
	  

We	  moeten	  meer	  luisteren	  naar	  mensen	  die	  zorg	  nodig	  hebben.	  Zij	  vroegen	  om	  de	  
mogelijkheid	  om	  mantelzorgwoningen	  en	  hoe	  lang	  duurt	  het	  al	  niet	  voordat	  de	  
landelijke	  politiek	  dat	  mogelijk	  maakt?	  Wij	  weten	  het	  niet,	  onze	  raadsvragen	  
hierover	  worden	  stelselmatig	  niet	  beantwoord.	  

	  (ingediend	  op	  31	  juli	  2013	  (tussenbericht	  op	  31-‐08-‐2013	  dat	  het	  "nog	  even	  zou	  
duren")	  en	  nieuwe	  aanvullende	  vragen	  op	  7	  maart	  jl	  en	  een	  persoonlijk	  rappèl	  	  daarop	  
aan	  de	  wethouder	  op	  28	  september	  en	  13	  oktober	  jl.,	  bleven	  allen	  onbeantwoord,	  er	  
kwam	  zelfs	  geen	  enkele	  reactie!).	  	   	  

	  

Voorzitter,	  

Hoe	  kunnen	  we	  loslaten	  in	  vertrouwen	  als	  de	  zorg	  die	  we	  als	  gemeente	  moeten	  
gaan	  aanbieden	  met	  een	  kwart	  gekort	  wordt	  nog	  voordat	  er	  beleid	  op	  papier	  
staat?	  Hoe	  kunnen	  we	  loslaten	  in	  vertrouwen	  als	  dit	  soort	  randvoorwaarden	  niet	  
ingevuld	  worden?	  	  



	  

	  

En	  ga	  dan	  niet	  roepen	  dat	  het	  van	  de	  landelijke	  overheid	  niet	  kan,	  want	  dan	  is	  mijn	  
opdracht	  aan	  u,	  ga	  naar	  Den	  Haag	  en	  zeg	  ze	  daar	  dat	  dit	  soort	  zaken	  essentieel	  is	  
als	  we	  vinden	  dat	  kinderen	  ook	  voor	  hun	  ouders	  moeten	  gaan	  zorgen.	  

We	  zijn	  voorzichtig	  positief	  over	  de	  richting	  die	  nu	  opgegaan	  wordt	  met	  het	  
grondbedrijf.	  Maar	  we	  geven	  het	  college	  wel	  mee	  dat	  hierbij	  de	  democratische	  
controle	  op	  het	  grondbedrijf	  geborgd	  moet	  zijn.	  Zeker	  nu	  het	  lijkt	  dat	  dit	  dossier	  
zo	  ongeveer	  door	  de	  provincie	  wordt	  overgenomen.	  De	  vraag	  is:	  Heeft	  u	  als	  
college	  nog	  voldoende	  grip,	  of	  beter,	  regie	  op	  dit	  grote	  dossier?	  Anders	  gezegd:	  
Heeft	  u	  wel	  grip	  op	  de	  grote	  dossiers?	  	  

Museum	  van	  Bommel	  van	  Dam	  door	  middel	  van	  een	  snoeiharde	  tackel	  op	  de	  man	  
door	  een	  CDA-‐gedeputeerde	  onderuit	  getrapt.	  Over	  de	  Greenportcampus	  gaat	  
weer	  een	  andere	  gedeputeerde.	  En	  deze	  lijkt	  dan	  ook	  weer	  de	  grondexploitatie	  
Greenport	  over	  te	  nemen.	  	  	  

De	  gemeenteraadsverkiezingen	  zijn	  voorbij	  en	  dus	  lijken	  de	  partijen	  zich	  op	  te	  
maken	  voor	  de	  Provinciale	  Statenverkiezingen	  waarbij	  ineens	  gedeputeerden	  naar	  
voren	  worden	  geschoven	  om	  als	  redder	  in	  nood	  op	  bepaalde	  dossiers	  op	  te	  
treden.	  	  

	  

Voorzitter,	  

We	  spreken	  hier	  over	  een	  begroting	  waarin	  stevige	  bezuinigingen	  op	  zorg,	  cultuur	  
en	  meer	  zaken	  zijn	  opgenomen.	  En	  gelijk	  weten	  we	  dat	  dit	  college	  voornemens	  is	  
nagenoeg	  gratis	  grond	  weg	  te	  geven	  op	  het	  kazerneterrein.	  We	  kennen	  de	  
voornemens	  die	  we	  deze	  maand	  in	  deze	  raad	  besluiten.	  Hoe	  kunnen	  we	  wederom	  
een	  groot	  project	  omarmen	  en	  een	  sprong	  in	  het	  donker	  wagen	  terwijl	  gelijktijdig	  
bibliotheken,	  verenigingen	  en	  de	  zorg	  moeten	  inleveren?	  Meer	  
gemeenschapsgeld	  naar	  projectontwikkelaars	  en	  hun	  stenen	  en	  minder	  naar	  de	  
mensen,	  dat	  lijkt	  de	  insteek	  van	  het	  huidige	  beleid.	  

De	  mensen	  staan	  erbij	  en	  kijken	  er	  naar	  en	  denken:	  “Waar	  gaat	  dit	  nog	  over?”	  Dit	  
soort	  politieke	  spelletjes	  hangt	  mensen	  de	  keel	  uit	  en	  bieden	  geen	  oplossingen	  
voor	  de	  werkelijke	  problemen	  in	  de	  samenleving.	  	  

Nogmaals,	  de	  SP	  is	  blij	  met	  de	  toezeggingen	  aangaande	  grondbedrijf	  en	  het	  zicht	  
houden	  op	  gelden	  van	  de	  decentralisatie.	  Het	  beleid	  achter	  deze	  begroting	  is	  niet	  
het	  onze,	  deze	  begroting	  is	  niet	  de	  onze.	  	  



	  

	  

Daarom	  zijn	  er	  nog	  zaken	  die	  wij	  in	  deze	  begroting	  anders	  willen.	  De	  SP	  zal	  de	  
volgende	  amendementen	  en	  moties	  indienen:	  

• Amendement:	  Randvoorwaarden	  verkoop	  gemeentegronden	  
• Motie:	  Bestrijding	  misstanden	  arbeidsmigratie	  (mee-‐indiener	  PvdA	  en	  

GroenLinks)	  
• Motie:	  Informeren	  fractievoorzitters	  over	  voorkomen	  van	  radicalisering	  

(steun	  van	  VVD)	  
• Motie:	  Versterken	  werkgelegenheid	  en	  stageplaatsen	  (mee-‐indiener	  PvdA)	  
• Motie:	  Inzage	  in	  de	  financiële	  gevolgen	  	  ontwikkelingen	  grondbedrijv(en)	  

	  

Daarnaast	  dient	  de	  SP	  nog	  drie	  amendementen	  in	  over	  de	  kredieten	  en	  om	  de	  
bezuinigingen	  op	  de	  bibliotheek	  en	  het	  carillon	  terug	  te	  draaien.	  	  

• De	  eerste	  doen	  we	  samen	  met	  GroenLinks	  (terugdraaien	  bezuinigingen	  
bibliotheek),	  	  

• De	  tweede	  samen	  met	  GroenLinks	  en	  LD	  (terugdraaien	  bezuinigingen	  
carillon),	  	  

• De	  derde	  met	  D66	  (over	  vaststaande	  kredieten).	  	  

De	  motie	  van	  D66	  over	  het	  verplaatsen	  van	  de	  weekmarkt	  zullen	  we	  steunen.	  	  

Deze	  partijen	  zullen	  deze	  amendementen	  en	  moties	  straks	  toelichten.	  

Voor	  de	  overige	  ingediende	  moties	  en	  amendementen	  wachten	  we	  eerst	  de	  
reactie	  van	  het	  college	  af.	  Hier	  komen	  we	  in	  tweede	  termijn	  op	  terug.	  
	  

Ten	  slotte	  voorzitter,	  

Wat	  de	  SP	  betreft	  zijn	  werkgelegenheid,	  goede	  zorg	  en	  een	  betrokken	  lokale	  
overheid	  de	  speerpunten	  voor	  de	  komende	  jaren.	  Loslaten	  in	  vertrouwen	  mag	  
niet	  vertaald	  worden	  als:	  "U	  bent	  van	  de	  overheid	  af	  en	  de	  overheid	  is	  van	  u	  af".	  
Voor	  de	  SP	  zijn	  solidariteit,	  gelijkwaardigheid	  van	  mensen	  en	  menselijke	  
waardigheid	  de	  uitgangspunten	  voor	  onze	  politiek,	  ook	  in	  Venlo.	  Daarop	  valt	  te	  
bouwen	  en	  te	  vertrouwen	  zodat	  we	  kunnen	  loslaten	  hetgeen	  we	  willen	  
toevertrouwen.	  

Tot	  zover.	  Dank	  u	  wel	  voorzitter.	  	  
	  
	  

	  
	  

Ton	  Heerschop	  namens	  de	  SP-‐fractie	  in	  Venlo.	  	  
6	  nov.	  2014	  (het	  gesproken	  woord	  geldt)	  	  



	  

	  

	  
 

 
  

 

MOTIE Bestrijding misstanden arbeidsmigratie 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 7 november 2014, 

De raad, gehoord de beraadslaging, 

 

Overwegende dat: 

• De arbeidsmigratie uit midden- en oost-Europa ook problemen kent ten 
aanzien van de arbeidsmigrant zelf; 

• Dat dit met name zit in huisvesting en de wijze waarop kinderen van 
arbeidsmigranten al dan niet een normale jeugd kunnen ervaren.  

 

Constaterende dat: 

• Het Sociaal Cultureel Planbureau hierover een confronterend rapport `Poolse, 
Bulgaarse en  Roemeense kinderen in Nederland` in september 2014 heeft 
opgesteld; 

• Het college aanpak van misstanden wil aanpakken middels de afspraken 
gemaakt onder de noemer Kerkeböske.  
 

Verzoekt het college: 

• Om gemeentelijk het beleid om uitbuiting van arbeidsmigranten tegen te gaan 
te actualiseren en aanpassen. Hierbij met name te kijken naar huisvesting en 
de situatie van kinderen van arbeidsmigranten; 

• De raad hierover uiterlijk in juni 2015 te rapporteren. 
 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Venlo,  7 november 2014, 
 

SP  Ton Heerschop 

PvdA  Hay Janssen 

GroenLinks Ineke Hendrickx 



	  

	  

 
	  

 

 

  

 

MOTIE Informeren fractievoorzitters over radicalisering 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 7 november 2014, 

De raad, gehoord de beraadslaging, 

 

Overwegende dat: 

• Er niet kan worden uitgesloten dat ook in Venlo radicalisering plaatsvindt; 
• Dat hierover in het openbaar spreken ook gevoelens van onveiligheid kan 

oproepen. 
 
Constaterende dat: 

• Er nu geen beeld is bij de politiek in Venlo aangaande de mate waarin 
radicalisering al dan niet plaatsvindt; 

• Dat politieke partijen een rol kunnen spelen als het gaat om identificeren van 
een vermoeden tot radicalisering. Dat in de achterban van veel politieke 
partijen diverse organisaties en bevolkingsgroepen zich vertegenwoordigd 
weten die een de-radicaliserende rol kunnen spelen. 
 

Verzoekt de raad: 

• Binnen het fractievoorzittersoverleg minimaal drie keer per jaar het onderwerp 
van (mogelijke) radicalisering bespreekbaar te maken. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Venlo,  7 november 2014, 

SP  Ton Heerschop 

 

 



	  

	  

 

 

 
 

 

 

MOTIE Versterken werkgelegenheid en stageplaatsen 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 7 november 2014, 

De raad, gehoord de beraadslaging, 

 

Overwegende dat: 

• Met name lager opgeleiden in de gemeente Venlo werkloos zijn.  
 

Constaterende dat: 

• Ondernemingen niet of nauwelijks worden aangesproken over de verhouding 
arbeidsmigranten versus arbeiders uit de eigen regio; 

• Ondernemingen en (semi)overheidsinstellingen nog steeds weinig 
stageplaatsen beschikbaar stellen. 
 

Verzoekt het college: 

• Ondernemingen nog actiever aan te spreken over het beschikbaar stellen van 
werkgelegenheid voor arbeiders uit onze regio; 

• In het kader van het Strategisch Akkoord Werkgelegenheid te onderzoeken 
hoe meer stageplaatsen en werkgelegenheid gecreëerd kunnen worden; 

• De raad hierover uiterlijk in juni 2015 te rapporteren. 
 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Venlo,  7 november 2014, 
 

SP  Ton Heerschop 
 

PvdA  Hay Janssen 

	  



	  

	  

 

 

  

	  

MOTIE 

Inzage in de financiële gevolgen en ontwikkelingen van grondbedrijf/bedrijven 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 7 november 2014, 

De raad, gehoord de beraadslaging, 

 

Overwegende dat: 

• Het college een stevige toezegging heeft gedaan om in te zetten op één 
regionaal grondbedrijf; 

• De provincie besluiten heeft genomen ten aanzien van Greenport. 
 

Constaterende dat: 

• Dat er geen goed totaalbeeld is van de financiële positie van de huidige 
rechtsvormen die de gronden in de gemeente Venlo en omliggende 
gemeente; 

• Dat er daardoor geen beeld is op de financiële gevolgen voor de gemeente 
Venlo; 

• Er behoefte bestaat bij provincie en gemeenten in de regio tot een zachte 
landing van een nieuw grondbedrijf. 

 

Verzoekt het college: 

• De financiële gevolgen voor de gemeente Venlo van het komen tot een 
regionaal grondbedrijf inzichtelijk te maken uitgaande van de huidige 
afspraken; 

• Geen onomkeerbare afspraken met financiële gevolgen voor de gemeente 
Venlo te maken rondom Greenport voor de financiële gevolgen inzichtelijk zijn 
voor de raad; 

• De raad uiterlijk in maart 2015 te informeren over de uitkomst van 
voorgenoemde onderzoek.  

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Venlo,  7 november 2014, 
 

SP Ton Heerschop 



	  

	  

 

 

  

 
 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 7 november 2014, 

Raadsbesluit 2014 - 68: Nota Grondbedrijf 2015  
 

 

AMENDEMENT Randvoorwaarden verkoop gemeentegronden  

 

De Programmabegroting 2015 – 2018 als volgt te wijzigen: 

 

Voegt toe aan raadsbesluit 68: 
 

• Dat gronden binnen de gemeente Venlo enkel tegen daadwerkelijk 
marktwaarde zullen worden verkocht. Er geen constructies zullen worden 
gehanteerd welke de opbrengst op marktprijsniveau niet kunnen garanderen.  

 

 

Toelichting en overweging: 

• Voor een goede begroting de verkoop van gronden op marktwaarde dient 
plaats te vinden; 

• Er in november 2014 een voorstel in behandeling komt dat behoorlijke 
hoeveelheden gronden niet direct tegen marktwaarde verkoopt; 

• Veel mensen de gevolgen van bezuinigingen voelen en dus ook 
projectontwikkelaars en andere marktpartijen hun bijdrage aan de 
samenleving moeten leveren. 

• De verkoop van gronden onder marktprijs  gevolgen heeft voor de huidige 
begroting. 

 

 

SP  Ton Heerschop 


